
 

 

Notulen contactvergadering SBBV 

 

Datum:  Vrijdag 26-8-2022 
Tijd:   10:00 uur - 11:30 uur 
Plaats:  Witte kerk, Agnes Huijnstraat 3, Venlo 

 
Aanwezig:  Albert Paulus (Vilgaard), Ton van Gulick (Venlo-Zuid), 

Frans Jacobs (Egelantier), Jos Raeijmaekers (D’n Dörpel), 
Wim Huys (De Zalzers), Hai v Rijn (De Cuyp),  

Margriet Peulen (Kláoske) en Ton Schuurmans. 

 
Afwezig met kennisgeving: Ton Verstappen en Hai Titulair 
 
Afwezig: Vertegenwoordigers van De Pomp en het Spoor 

 
1. Competitie 2022-2023 

 Inschrijving 
De inschrijfformulieren voor de competitie waren dit jaar bij sommige verenigingen niet 
goed of onvolledig ingevuld. 
De bijgevoegde test in de inschrijfformulieren werd niet goed begrepen/gelezen.  
Bij problemen kan men ten alle tijden een bestuurslid raadplegen. Deze zal dan helpen 
met het correct en volledig invullen van het formulier. 

 Schema 
Dit jaar was het voor de competitieleider flink puzzelen om het competitieschema te 
maken. Verzoek voor volgend jaar: Door meer dan één voorkeur speeldag op te 
geven, wordt het voor de competitieleider makkelijker om een competitieschema in 
elkaar te zetten.  
 

2. Onkostenvergoeding bondsbestuursleden 
Dit is door de vergadering goedgekeurd. 
 

3. Toernooien 

 I.v.m. het volle competitieschema komend seizoen wordt er geen CMT-toernooi 
gespeeld 

 De vertegenwoordigers van de verenigingen gaan bij hun achterban peilen of er animo 
is voor een bandstootcompetitie na de reguliere competitie. Bij de volgende 
contactvergadering in december wordt dit verder besproken.   
 
 
 
 



 

 

4. Rondvraag 

 Frans Jacobs 
Mededeling: Er was onduidelijkheid over de keuze van het biljartlaken bij de biljarts van 
het SOB. Conclusie voor komend seizoen: De keuze van het biljartlaken is een vrije keuze 
van de biljartvereniging. 

 

 Frans Jacobs  
Vraag: Hoe zit het met de aanpassing van het moyenne om persoonlijke redenen? 
Antwoord: Dit wordt door het bestuur individueel bekeken.  

 Wim Huys 
Vraag: Waarom heeft de vereniging nog geen factuur voor de contributie gekregen van de 
penningmeester? De factuur is namelijk nodig voor de verenigingskas. 
Antwoord: Dit wordt nog door de penningmeester geregeld. 

 Jos Raeijmaekers 
Vraag: Is het mogelijk om het wedstrijdformulier via ‘whatsapp’ te versturen? 
Antwoord: Nee, dit moet via het formulier dat op de website staat.  

5. Volgende contactvergadering 
In december 2022. 

 
6. Sluiting 

 De voorzitter bedankt iedereen voor de positieve inbreng. 


